

COMMUNIQUE RADIO – PRESSE / PRESS RELEASE

N° 17 / 0034 MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of 2017

portant publication des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau II du cycle des ingénieurs de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, Campus principal de Dschang, et au niveau II de la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement, Campus d'Ebolowa au titre de l'année académique 2017/2018.

*publishing the results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels II of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang, in the Main Campus in Dschang, and into Level II of the Professional School of Wood, Water and Natural Resources, Campus of Ebolowa, for the 2017/2018 academic year.*

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :  
*THE MINISTRY OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOW:*

Les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au Niveau II du cycle d'ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2017/2018. Il s'agit de :

*The following candidates, ranked in alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level II of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2017/2018 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:*

1. – LISTES PRINCIPALES / MAIN LISTS

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE

*TECHNICIENS SUPERIEURS*

1. CHE ODETTE MANG
2. ELLA BOLO CEDRIC
3. ENONGENE BELTIN EPIE
4. MELENDE ABATE DAVID AYMAR
5. TCHIDEME BATMA&IUML
6. TCHUIDJANG TCHANZOU PRIVATE NATACHA
7. YEMELE DORLICE
8. YUMSEU TCHUENSU JULIE CHARLES
9. ZEBAZE LUDOVIC
10. ZOGO DIMA RENE CEDRIC

*TITULAIRES DU DEUG*

1. AMINE GUEIME
2. DAMBIE MBONE FIACRE ELISEE
3. EMMANUEL VENDOU
4. EONE SUZANNE ROSE
5. NZEMBONG TSAFACK ERNEST GABRIEL

**B. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT**

*TECHNICIENS SUPERIEURS*

1. DJABON NOUSSA JISLAIN
2. MBALLA ENYEGUE FRANCOIS
3. NGANKO JUNIOR MAIMOU
4. NTOLO MESSI ODILE JOELLE
5. TCHOUPOU FOMETE LISE DARLINE

*TITULAIRES DU DEUG*

NEANT

**II. - LISTES D'ATTENTE PAR ORDRE DE MERITE / WAITING LISTS IN ORDER OF MERIT**

**A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE**

*TECHNICIENS SUPERIEURS*

1. NDINIMBUE GEAL FORSHI
2. NYANGUELE ABDEL FIDÈLE
3. SOBOTUH CLUTINE TIALEFACK
4. MONTCHINON HERVE FABRICE
5. KOUANGO MBENDA THÉCLAIRE

*TITULAIRES DU DEUG*

1. DJOUFACK THIBAUT EDOUARD
2. NEBA KALVIN FRU
3. KORNDI AOUDOU AURLUS
4. ASEAKU FREDERICK NKAKAH
5. EBA NSIM MIKE FREDERIC

**B. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT**

*TECHNICIENS SUPERIEURS*

NEANT

*TITULAIRES DU DEUG*

NEANT

### III. CANDIDATS ADMIS SUR ETUDE DE DOSSIER / ADMISSION THROUGH FILE EVALUATION

1. BOBEGOTO BEGOTO LEBOUROU JACOB
2. KENNE DOUNLA ARMEL
3. MANFO SYLVAIN
4. MOHAMADOU SOUAIBOU

Les candidats admis devront se présenter au Campus Principal de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles à Dschang, ou à la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement (FMBEE) / Antenne de l'Université de Dschang d'Ebolowa dans un délai d'une semaine à compter de la date de publication des résultats pour remplir les formalités d'inscription. Passé ce délai, ils seront remplacés par les candidats de la liste d'attente.

*Candidates admitted are requested to report to the Main Campus of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences in Dschang or at the School of Wood, Water and Natural Resources / Antenna of the University of Dschang in Ebolowa, within the week following the publication of the results for registration formalities. Failing to do so, they will be replaced by candidates on the waiting list.*

YAOUNDE, le ~~10~~

22 SEPT 2017



**Le Ministre de l'Enseignement Supérieur,  
Minister of Higher Education,**

**Jacques FAME NDONGO**